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Betreft: art. 37-vragen 

 

Datum:  29 augustus 2018   

Onderwerp: ‘Parkeersituatie Alexanderplein Gulpen’ 

Geachte leden van het College van Burgemeester en Wethouders,  
 
Vanaf 1 mei 2018 is er een nieuw parkeerbeleid in Gulpen-Wittem hetgeen voor vele een 
voordeel is maar ook voor een groot aantal (eigen bewoners) een nadeel.  
Zoals de omwonende van het Alexanderplein en Deken Scheidersstraat aangeven zijn zij er 
niet op vooruit gegaan omdat, voor de herstructurering de eerste strook gereserveerd was 
voor betaald parkeren (voor bewoners aan de Deken Scheidersstraat i.c. Alexanderplein}.  
Uit gesprekken met bewoners zou na de herstructurering de parkeersituatie opnieuw worden 
ingericht zoals deze in het verleden was twee parkeerplaatsen voor gehandicapten en de 
overige 6 plaatsen voor betaalt parkeren. Dit laatste vragen de bewoners in hun brief van d.d. 
1 september 2018. De tekst van genoemde brief kunt u hier als invoegt beschouwen. 
 
Tijdens de behandeling van het parkeerbeleid op 21 december jl. hebben wij als CDA één 
kanttekening geplaatst bij de voorgestelde maatregelen. Ook die had betrekking op het 
Willem Alexanderplein. Wij hebben toen als CDA aangegeven dat een deel van het plein 
aanwijzen als blauwe zone onze voorkeur zou hebben. Je treft namelijk veel langparkeerders 
aan die met name in het gebied tegen de Deken Scheidersstraat aan parkeren. Deze zone zou 
je eigenlijk moeten reserveren voor mensen die de huisartsen, apotheek of winkels in de 
buurt bezoeken en minder slecht ter been zijn.  
Omwille van de duidelijkheid waren wij bereid om een jaartje afwachten en zien wat de 
effecten zijn en dan kijken of een bijstelling nodig is. Gezien de reactie en brief van de 
omwonenden blijft onze kantekening nog steeds actueel is bijstelling op korte termijn 
noodzakelijk is.  
 
Gelet op het voorstaande de volgende vragen: 
 

1. Kunt u zich als college verplaatsen in de zorg die bewoners uitspreken omtrent hun 
beperkte mobiliteit en welke plannen heeft het college daaromtrent? 
 

2. Is het college inmiddels bekend met de parkeersituatie op het Alexanderplein? Zo nee 
bent u bereid gelet op noodkreet van bewoner zo snel mogelijk een decente te laten 
plaatsvinden? Zo ja. Welke stappen heeft u inmiddels ondernomen? 

 
3. Is het college bereid om de bewoners met een snelle niet bureaucratische aanpassing 

van het parkeerbeleid tegemoet te komen gelet op de urgentie van de situatie? 
 
 
De CDA fractie        
Jos Hendriks  vicefractievoorzitter  
Fon Kistermann raadslid    
Philip Laheij  raadslid 
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